

Effect Creator Rewards Terms

(If you live outside of the European Economic Area, United Kingdom, or Switzerland)

Effective date: 2024/3/12

These TikTok Effect Creator Rewards terms and conditions (these "**Terms**") govern your (any participating individual is referred to as "**you**", "**your**", or "**Creator**") participation in the Effect Creator Rewards Program (this "**Program**") on the TikTok platform (the "**Platform**").

This Program provides eligible effect creators (as defined below) with the opportunity to collect rewards from their creative effects.

These Effect Creator Rewards Terms incorporate and are expressly subject to the [TikTok Terms of Service](#), [Community Guidelines](#), [Effect House Terms of Service](#), [Effect Guidelines](#) and all other TikTok policies and guidelines, each as may be updated from time to time (together, the "**TikTok Policies**"). In the event of any actual conflict between these Terms and the TikTok Policies, these Terms will control during the Term (as defined below), solely with respect to Creator's participation in the Program. Upon expiration or termination of the Program or Creator's participation in the Program, the TikTok Policies will remain in effect and continue to apply to Creator's use of the Platform.

All capitalized terms used but not defined in these Terms have the respective meanings set forth in the TikTok Policies.

By applying for and participating in the Program, Creator agrees to these Terms as follows:

1. Eligibility

At all times during participation in this Program, only those Creators meeting all of the following requirements are eligible to participate in the Program:

- a. Creator resides in a country where Effect Creator Rewards is available, and is 18 years of age or older or the age of majority in their place of residence;
- b. Creator's TikTok account is active and in good standing, is in compliance with the TikTok Policies and is not a Business Account;
- c. Creator is eligible to collect an [Effect House gold badge](#) prior to joining the Program;

d. Creator has at least one valid linked digital payment account that may be offered or required for use as a payment method through the Program, which is registered in Creator's own name (a "Payment Account"), is in good standing with the Payment Account provider, and Creator has completed all necessary onboarding documentation for Creator to apply to the Program (including, without limitation, any tax reporting documents required by TikTok); and

e. Creator's account is not a [GPPPA account](#) (Government, Politician, and Political Party Accounts) as reasonably determined by TikTok from time to time.

TikTok reserves the right to add or modify eligibility requirements in its sole discretion.

Employees, officers, and directors of TikTok or its parent, subsidiary, or affiliated companies are not eligible to participate in the Program.

This Program is independent from the other creator reward programs on the Platform (such as TikTok Creator Fund). If you have participated in another creator reward program, you may still be eligible to participate in this Program, subject to the requirements of these Terms and the terms of the respective program.

2. How to Apply

To apply, you must submit a complete Program application via the Platform. TikTok will evaluate Creator's application and eligibility and will notify Creator of their acceptance or rejection, which shall be determined by TikTok in its sole discretion. TikTok may reject an application if TikTok determines (in its sole discretion) that Creator does not meet the eligibility requirements of the Program or is otherwise not in compliance with the TikTok Policies. If Creator's application is rejected, Creator may re-apply, but Creator must wait 30 days after delivery of the rejection notice before re-applying.

TikTok is not responsible for any incorrect or inaccurate information supplied by any Creator. You represent and warrant that all application information you submit is truthful and accurate, and that you will maintain the accuracy of such information at all times.

3. Payment

Through joining this Program, you can collect rewards from TikTok, in addition to rewards you may collect from time to time through other features and programs.

Subject to your compliance with the TikTok Policies at all times during the Term and confirmation by TikTok that your TikTok account is in good standing, TikTok will pay you a sum, net of any third-party transaction fees, which are calculated dynamically based on number and authenticity of video publishes of videos using the Effects you published for the first time via Effect House. (In other words, these Effects have

never been published on TikTok before.) Your legitimate, unique video publishes on eligible videos are determined by TikTok and exclude videos that we determine: (1) are private videos; (2) are artificially produced or obtained; (3) are your own videos; (4) last for less than 5 seconds; or (5) are otherwise obtained in violation of these Terms or the TikTok Policies, including any attempts to manipulate platform mechanisms to increase interaction metrics, as solely measured by TikTok. All statistics regarding the number of qualified video publishes are based solely on TikTok data, and subject to TikTok's sole discretion regarding eligibility of content.

You can check more details about the rewards calculation on our [FAQ](#) page.

You agree and acknowledge that you have sole responsibility and liability for any and all taxes, contributions, commissions, or other sums arising out of the payments from TikTok. You further agree and acknowledge that TikTok reserves the right and is authorized to withhold from such payments any amounts it is required to withhold and pay over to any governmental authority under applicable law, and any such withheld amounts shall be treated as paid to you by TikTok.

TikTok is authorised, if it reasonably believes it is required, to withhold from any payment any amounts (as deductions) it is required to withhold and pay over to any governmental authority under applicable law. Whether tax has been withheld will be made clear in your transaction history records. Depending on your tax status, you may be able to claim a refund for such taxes from the relevant tax authority in which you are liable to pay income tax to. However, you will need to confirm with your tax advisors and TikTok is under no obligation to support you in making this claim, including but not limited to the provision of confirmation, documents, or receipts to evidence withholding.

From time to time, and in TikTok's sole discretion, TikTok may modify the payment structure on a prospective basis and/or offer other methods of accruing payment.

You can check the total estimated rewards you have collected in this Program through Effect House website: Manage Effects >> Effect Creator Rewards >> Dashboard. The Program page will be updated dynamically.

4. Payment Terms

TikTok does not process any payments made under this Program. TikTok integrates with a third party payment service provider, PayPal, which, through Hyperwallet, is responsible for all aspects of the transaction processing on your behalf, subject to the [Hyperwallet terms](#) and the [Hyperwallet Privacy Policy](#).

As a convenience, TikTok may provide a dashboard reflecting your estimated rewards in U.S dollars on the Program dashboard daily. The conversion (if applicable) may be provided based on the daily exchange rate. Any rewards accumulated under the Program will be calculated in the month following the date that the rewards were earned. Following processing of fees, rewards and the applicable tax, these rewards will then become redeemable and paid on the 15th of

each month if the payable amount meets the minimum payment threshold as specified on the payment page ("**Minimum Payment Threshold**") and Creator is in compliance with the Program Terms and Policies. Payments will be made on the 15th of the month. However, the time of receipt will depend on the payment service provider. If the transfer cannot be completed due to issues relating to Creator's Payment Account, TikTok will contact Creator to rectify their account information and retry the transfer. TikTok reserves the right to change the Minimum Payment Threshold. If the unpaid estimated rewards do not reach the Minimum Payment Threshold, subject to TikTok's discretion, the unpaid amount may be deemed expired.

Creator must complete all the onboarding requirements, including providing tax information, to receive the rewards. Creator is responsible for linking and maintaining an accurate, up-to-date Payment Account that complies with these Program Terms and the terms of PayPal, and TikTok will not be responsible for any delay, failure, or inability to transfer payment to Creator's Payment Account due to any reason out of TikTok's control, including Creator's failure to comply with these Program Terms or the terms of PayPal. Creator acknowledges that fees may be incurred by the transfer and agrees to bear the cost. TikTok shall not be responsible for any fees or charges relating to the use or operation of Creator's Payment Account.

You agree that if TikTok determines that Creator was not eligible to receive rewards that were already redeemed, TikTok may offset any future rewards by the amount of rewards erroneously paid. If no future payments are payable, Creator will refund to TikTok any amounts owed within thirty (30) days of receiving written notification thereof. Any adjustments or refunds are without prejudice to any other rights or remedies TikTok may have arising out of Creator's breach of these Program Terms.

5. Term

These Terms shall be continued for an undefined term, until terminated in accordance with Section 6 of these Terms.

6. Termination

TikTok may temporarily or permanently suspend or terminate your access to this Program immediately in its sole discretion: (a) if you breach these Terms or Policies, including, without limitation, for failure to meet or maintain the eligibility requirements; (b) if you become involved in any situation or occurrence that could reflect unfavorably upon you or TikTok (including the Platform, the Program, or any employees of TikTok) at TikTok's sole discretion; and (c) without cause for any reason.

Termination will become effective upon TikTok's delivery of a termination notice through the Platform.

You may terminate your participation in the Program at any time by contacting us through the [Feedback](#) function.

Upon termination, TikTok shall have no further payment obligations hereunder, provided that if the balance owing to you at the time of termination exceeds the Minimum Payment Threshold, TikTok will pay all such undisputed amounts that accrued in compliance with these Terms within a reasonable time after termination. If TikTok terminates your access to this Program for cause or terminates your TikTok account for any reason, all unpaid amounts accrued but not transferred to your Payment Account as of the effective date of termination are forfeited, and TikTok may withhold any amounts otherwise payable to you. In such cases, you are ineligible to re-apply for participation in the Program, at TikTok's sole discretion.

You may contact TikTok regarding any dispute arising out of payment, perceived accounting or reporting errors, or termination within 30 days of such issue arising. All disputes not raised within such 30-day period shall be deemed waived by you.

7. Representations and Warranties

You represent and warrant: (a) you are over the age of 18 or age of legal majority in your place of legal residence, and otherwise have full right, power, and authority to enter into these Terms on behalf of yourself; (b) you have read, understand, and agree to follow the TikTok Policies; (c) you will make any required payments to any third parties required with respect to your Effects and no payment to any third-party shall be due by TikTok for the activities described in these Terms; (d) you shall not solicit or employ the use of any method, software, automated script, technology which attempts to artificially increase the number of unique videos that make use of your Effects or amounts payable hereunder; and (e) your participation in the Program will not violate any contract or agreement that you are a party to or otherwise bound by, or otherwise interfere with any third-party rights or obligations.

8. Confidentiality and Publicity

Subject to the terms of this section, the details of any reporting metrics that may be provided by TikTok or other non-public information contained or resulting from this Program shall be kept strictly confidential by Creator and not published or shared with any third party, except to legal or professional advisors under an obligation of confidentiality.

Creator understands that TikTok may issue an official press release relating to the Program and Creator's participation in the Program, provided any inclusion of Creator will be subject to Creator's prior written consent.

Notwithstanding the foregoing, TikTok reserves the right to publicly designate Creator as a participant in the Program, and Creator represents and warrants that Creator shall clearly and conspicuously disclose Creator's participation in the Program when making any endorsement of TikTok (including a disclosure, such as #Ad or other organic disclosure, placed in copy, in voiceover in a video, or through superimposed

script on an image, as applicable and in accordance with all applicable laws and regulations and best practices, that communicates to a viewer that Creator participates in the Effect Creator Rewards Program and receives payment from TikTok), whether in User Content posted on the Platform, or in content posted in third-party media.

9. Independent Contractor

The parties acknowledge that their relationship is that of independent contractors and nothing contained in these Terms will be deemed to create or be construed as creating any partnership, joint venture, or employment relationship with TikTok or any third party. For the avoidance of doubt, you agree that you are not an employee of TikTok and are not entitled to (and also hereby waive to the maximum extent allowed by law) any benefits provided or rights guaranteed by TikTok, or by operation of law, to its respective employees, including but not limited to group insurance, liability insurance, disability insurance, vacation, leave, retirement plans, or unemployment insurance.

10. Miscellaneous

TikTok may modify any of the terms and conditions contained in these Terms, at any time and in its sole discretion. TikTok will endeavor to provide notice to you of any Program modifications; provided, however, that TikTok is not responsible for your failure to receive notice of changes, and you agree to review the TikTok Policies and any updated versions of these Terms to ensure that you are familiar with the most recent version of these Terms and the TikTok Policies. Your continued participation in the Program following the public posting of the updated Terms shall constitute your acceptance of the updated Terms. If you do not agree to any updated Terms or Policies, you may terminate your participation in the Program at any time.

The failure of TikTok to exercise any rights granted herein upon the occurrence of any of the contingencies set forth in these Terms shall not constitute a waiver of such rights. You may not assign, transfer, or delegate any rights or obligations contained in these Terms. TikTok may assign these Terms at its option without prior notice to Creator.

11. Contact Us

If you have any further questions, you can contact us through the [Feedback](#) function.

Modalités des récompenses pour le Créateur d'effets

(Si vous vivez en dehors de l'Espace économique européen, du Royaume-Uni ou de la Suisse)

Date d'entrée en vigueur : 12 mars 2024

Les modalités du Programme de récompenses pour le Créateur d'effets TikTok (ces « **Modalités** ») régissent votre participation (toute personne participante est appelée « **vous** », « **votre** », ou « **Créateur** ») au Programme de récompenses pour le Créateur d'effets (ce « **Programme** ») sur la plateforme TikTok (la « **Plateforme** »).

Ce programme offre aux Créateurs d'effets admissibles (selon la définition ci-dessous) la possibilité de recevoir des récompenses pour leurs effets créatifs.

Ces Modalités de récompenses pour le Créateur d'effets sont assujetties aux [Modalités de service de TikTok](#), aux [Lignes directrices concernant la communauté](#), aux [Modalités de service d'Effect House](#), aux [Lignes directrices concernant l'effet](#), et à toutes les autres politiques et lignes directrices de TikTok, qui peuvent être mises à jour de temps à autre (ensemble, les « **politiques de TikTok** »). En cas de conflit réel entre les présentes Modalités et les politiques de TikTok, ces Modalités prévaudront pendant la Durée (telle que définie ci-dessous), mais uniquement en ce qui concerne la participation du Créateur au Programme. À l'expiration ou à la fin du Programme ou de la participation du Créateur à celui-ci, les Politiques de TikTok demeureront en vigueur et continueront de s'appliquer à l'utilisation de la Plateforme par le Créateur.

Tous les termes en majuscules utilisés, mais non définis dans ces Modalités, ont le sens qui leur est attribué dans les Politiques de TikTok.

En postulant et en participant au Programme, le Créateur accepte les présentes Modalités comme suit :

1. Admissibilité

En tout temps pendant la participation au Programme, seuls les Créateurs qui satisfont à toutes les exigences suivantes sont admissibles au Programme :

- a. Le Créateur réside dans un pays où il est possible d'obtenir des récompenses pour Créateur d'effet, et est âgé d'au moins 18 ans ou a atteint l'âge de la majorité dans son lieu de résidence.

b. Le compte TikTok du Créateur est actif et en règle, est conforme aux Politiques de TikTok.

c. Le Créateur est admissible à recevoir un [insigne d'or Effect House](#) avant de se joindre au programme.

d. Le Créateur a au moins un compte de paiement numérique lié valide qui peut être offert ou requis comme mode de paiement par l'intermédiaire du Programme, qui est enregistré au nom du Créateur (un « compte de paiement ») et est en règle avec le fournisseur du Compte de paiement, et le Créateur a rempli tous les documents d'intégration nécessaires pour qu'il puisse postuler dans le cadre du Programme (y compris, sans s'y limiter, les documents de déclaration de revenus requis par TikTok).

e. Le compte du Créateur n'est pas un [compte CGPPP](#) (comptes de gouvernement, de politicien et de parti politique), comme le détermine raisonnablement TikTok de temps à autre.

TikTok se réserve le droit d'ajouter ou de modifier des critères d'admissibilité à sa seule discrétion.

Les employés, les dirigeants et les administrateurs de TikTok ou de ses sociétés mères, filiales ou affiliées ne sont pas admissibles au Programme.

Ce Programme est indépendant des autres programmes de récompense des créateurs sur la Plateforme (comme le TikTok Creator Fund). Si vous avez participé à un autre programme de récompense du créateur, vous pourriez tout de même être admissible à participer à ce programme, sous réserve des exigences des présentes Modalités et des modalités du programme respectif.

2. Comment participer

Pour faire une demande, vous devez soumettre une demande complète au moyen de la Plateforme. TikTok évaluera la postulation et l'admissibilité du Créateur et l'avisera de son acceptation ou de son rejet, qu'elle déterminera à sa seule discrétion. TikTok peut rejeter une postulation si elle détermine (à sa seule discrétion) que le Créateur ne répond pas aux critères d'admissibilité du Programme ou qu'il ne respecte pas autrement ses politiques. Si la postulation du Créateur est rejetée, il peut présenter une nouvelle demande, mais doit attendre 30 jours après la remise de l'avis de rejet avant de présenter une nouvelle postulation.

TikTok n'est pas responsable des renseignements incorrects ou inexacts fournis par un créateur. Vous déclarez et garanzissez que tous les renseignements que vous soumettez dans votre postulation sont véridiques et exacts et que vous maintiendrez leur exactitude en tout temps.

3. Paiement

En vous inscrivant à ce Programme, vous pouvez obtenir des récompenses de TikTok, en plus des récompenses que vous pouvez obtenir de temps à autre au moyen d'autres caractéristiques et programmes.

Sous réserve de votre conformité aux Politiques de TikTok en tout temps pendant la durée et de la confirmation par TikTok que votre compte TikTok est en règle, TikTok vous versera une somme, déduction faite des frais de transaction de tiers qui sont calculées de façon dynamique en fonction du nombre et de l'authenticité des vidéos publiées à l'aide des Effets que vous avez publiés pour la première fois au moyen d'Effect House. (En d'autres termes, ces effets n'ont jamais été publiés sur TikTok auparavant.) Votre vidéo légitime et unique publiée sur les vidéos admissibles est déterminée par TikTok et exclut les vidéos qui selon nous : (1) sont des vidéos privées; (2) sont produites ou obtenues artificiellement; (3) sont vos propres vidéos; (4) durent moins de cinq secondes; ou (5) sont autrement obtenus en violation des présentes conditions ou des politiques TikTok, y compris toute tentative de manipuler les mécanismes de la plateforme pour augmenter les mesures d'interaction, telles que mesurées uniquement par TikTok. Toutes les statistiques concernant le nombre de vidéos admissibles publiées sont fondées uniquement sur les données de TikTok et sont assujetties à l'entière discrétion de TikTok en ce qui concerne l'admissibilité du contenu.

Pour en savoir plus sur le calcul des récompenses, consultez notre [FAQ](#).

Vous convenez et reconnaissez que vous êtes seul responsable de tous les impôts et de toutes les contributions, commissions ou autres sommes découlant des paiements de TikTok. Vous reconnaissez en outre que TikTok se réserve le droit de retenir sur ces paiements tous les montants qu'elle est tenue de retenir et de verser à toute autorité gouvernementale en vertu de la loi applicable, et qu'elle a l'autorisation de le faire, et que ces montants retenus seront traités comme vous étant payés par TikTok.

TikTok est autorisée, si nous avons des motifs raisonnables de croire que nous sommes tenus de retenir sur tout paiement tout montant (à titre de retenues) qu'il est obligatoire de retenir et de verser à toute autorité gouvernementale en vertu des lois applicables. La retenue d'impôt sera indiquée clairement dans vos dossiers d'historique des transactions. Selon votre situation fiscale, vous pouvez demander un remboursement de ces impôts auprès de l'administration fiscale compétente à laquelle vous devez payer de l'impôt sur le revenu. Toutefois, vous devrez confirmer auprès de vos conseillers fiscaux, et TikTok n'est pas tenu de vous aider à présenter cette demande de règlement, y compris, sans s'y limiter, la fourniture d'une confirmation, de documents ou de reçus à titre de preuve de retenue.

De temps à autre, et à la seule discrétion de TikTok, cette dernière peut modifier la structure de paiement de façon prospective ou offrir d'autres modes de paiement.

Vous pouvez vérifier les récompenses totales estimées que vous avez reçues dans le cadre de ce programme sur le site Web d'Effect House : [Gérer les effets >>](#) [Récompenses du Créateur d'effets >>](#) [Tableau de bord](#). La page du Programme sera mise à jour de façon dynamique.

4. Modalités de paiement

TikTok ne traite aucun paiement effectué dans le cadre de ce Programme. TikTok s'intègre à un fournisseur de services de paiement tiers, PayPal, qui, par l'intermédiaire d'Hyperwallet, est responsable de tous les aspects du traitement de la transaction en votre nom, sous réserve des [Modalités relatives à Hyperwallet](#) et de la [Politique de confidentialité relative à Hyperwallet](#).

Par souci de commodité, TikTok peut fournir un tableau de bord indiquant vos récompenses estimées en dollars américains dans le tableau de bord du Programme chaque jour. La conversion (le cas échéant) peut être fournie en fonction du taux de change quotidien. Toutes les récompenses accumulées dans le cadre du Programme seront calculées au cours du mois suivant la date à laquelle elles ont été accumulées. Après le traitement des frais, des récompenses et de la taxe applicable, ces récompenses deviendront échangeables et payées le 15^e jour de chaque mois si le montant payable atteint le seuil de paiement minimal indiqué sur la page de paiement (« **Seuil de paiement minimal** ») et le Créateur se conforme aux Modalités et aux Politiques du Programme. Les paiements seront effectués le 15^e jour du mois. Toutefois, l'heure de réception dépendra du fournisseur de services de paiement. Si le transfert ne peut pas être effectué en raison de problèmes liés au Compte de paiement du Créateur, TikTok communiquera avec ce dernier pour corriger les renseignements sur son compte et réessayer le transfert. TikTok se réserve le droit de modifier le Seuil de paiement minimal. Si les récompenses estimées non payées n'atteignent pas le Seuil de versement minimal, le montant impayé peut être considéré comme expiré, à la discrétion de TikTok.

Le Créateur doit satisfaire à toutes les exigences d'intégration, y compris fournir des renseignements fiscaux, pour recevoir les récompenses. Le Créateur est responsable du jumelage et de la tenue à jour d'un Compte de paiement exact qui est conforme aux présentes Modalités du Programme et aux modalités de PayPal, et TikTok ne sera pas responsable de tout retard ou défaut ou de toute incapacité de transférer le paiement au Compte de paiement du créateur pour toute raison échappant au contrôle de TikTok, y compris le défaut du Créateur de se conformer aux présentes modalités du Programme ou aux modalités de PayPal. Le Créateur reconnaît que le transfert peut entraîner des frais et accepte d'en assumer les coûts. TikTok n'est pas responsable des frais liés à l'utilisation ou à l'exploitation du Compte de paiement du Créateur.

Vous convenez que si TikTok détermine que le Créateur n'était pas admissible à recevoir des récompenses qui ont déjà été échangées, TikTok peut compenser toute récompense future par le montant des récompenses payées par erreur. Si aucun paiement futur n'est payable, le Créateur remboursera à TikTok les montants dus dans les trente (30) jours suivant la réception de l'avis écrit. Tout rajustement ou remboursement ne porte pas atteinte aux autres droits ou recours que TikTok peut avoir découlant de la violation par le Créateur des présentes modalités du programme.

5. Durée

Les présentes modalités sont maintenues pour une durée indéterminée, jusqu'à leur résiliation conformément à l'article 6 des présentes modalités.

6. Résiliation

TikTok peut suspendre temporairement ou définitivement votre accès au Programme ou y mettre fin immédiatement, à sa seule discrétion : a) si vous contrevenez aux présentes Modalités ou Politiques, y compris, sans s'y limiter, si vous ne répondez pas aux critères d'admissibilité; si vous êtes impliqué dans une situation ou un événement qui pourrait avoir une incidence négative sur vous ou TikTok (y compris la Plateforme, le Programme ou tout employé de TikTok) à la seule discrétion de TikTok; et (c) sans motif pour quelque raison que ce soit.

La résiliation entrera en vigueur lorsque TikTok remettra un avis de résiliation par l'intermédiaire de la Plateforme.

Vous pouvez mettre fin à votre participation au Programme en tout temps en communiquant avec nous par l'entremise de la fonction de [Rétroaction](#).

Au moment de la résiliation, TikTok n'aura aucune autre obligation de paiement en vertu des présentes, à condition que si le solde qui vous est dû au moment de la résiliation dépasse le Seuil de paiement minimal, TikTok paiera tous les montants non contestés accumulés conformément aux présentes Modalités dans un délai raisonnable après la résiliation. Si TikTok met fin à votre accès à ce Programme pour un motif valable ou met fin à votre compte TikTok pour quelque raison que ce soit, tous les montants impayés accumulés mais non transférés à votre Compte de paiement à la date d'entrée en vigueur de la résiliation sont perdus, et TikTok peut retenir tout montant qui vous serait autrement payable. Dans de tels cas, vous ne pouvez pas présenter une nouvelle demande de participation au Programme, à la seule discrétion de TikTok.

Vous pouvez communiquer avec TikTok au sujet de tout litige découlant d'un paiement, d'erreurs de comptabilité ou de déclaration perçues, ou d'une résiliation dans les 30 jours suivant la survenance de ce problème. Tous les litiges qui ne sont pas soulevés au cours de cette période de 30 jours seront réputés avoir fait l'objet d'une renonciation de votre part.

7. Représentations et garanties

Vous déclarez et garantissez que : a) vous avez plus de 18 ans ou l'âge de la majorité légale dans votre lieu de résidence légale, et autrement, que vous avez le plein droit, le pouvoir et l'autorité d'accepter les présentes Modalités en votre nom; b)

vous avez lu, compris et accepté de respecter les Politiques de TikTok; vous effectuerez tous les paiements requis à des tiers relativement à vos effets, et aucun paiement à un tiers ne sera dû au plus tard à TikTok pour les activités décrites dans les présentes Modalités; (d) vous ne devez pas solliciter ni utiliser une méthode, un logiciel ou un script automatisé, une technologie qui tente d'augmenter artificiellement le nombre de vidéos uniques qui utilisent vos effets ou les montants payables en vertu des présentes; (e) votre participation au Programme ne contreviendra à aucun contrat ni aucune entente auxquels vous êtes partie ou autrement lié; ou de porter atteinte aux droits ou obligations de tiers.

8. Confidentialité et publicité

Sous réserve des Modalités du présent article, les détails des mesures de déclaration qui peuvent être fournis par TikTok ou d'autres renseignements non publics contenus dans le présent Programme ou découlant de celui-ci doivent demeurer strictement confidentiels et ne doivent pas être publiés ou partagés avec un tiers, sauf aux conseillers juridiques ou professionnels en vertu d'une obligation de confidentialité, et le Créateur doit s'assurer que c'est le cas.

Le Créateur comprend que TikTok peut publier un communiqué de presse officiel concernant le Programme et la participation du Créateur à celui-ci, à condition que toute inclusion du Créateur soit assujettie au consentement écrit préalable de ce dernier.

Nonobstant ce qui précède, TikTok se réserve le droit de désigner publiquement le Créateur comme participant au Programme, et le Créateur déclare et garantit qu'il divulguera clairement et visiblement sa participation au Programme lorsqu'il acceptera les conditions de TikTok (y compris une divulgation, telle que #Publicité ou autre divulgation organique, placée dans la copie, dans la voix hors champ dans une vidéo, ou au moyen d'un script superposé sur une image, selon le cas et conformément à l'ensemble des lois, des règlements et des pratiques exemplaires applicables, qui communiquent à un spectateur que le Créateur participe au Programme de récompenses pour le Créateur d'effet et reçoit le paiement de TikTok), que ce soit dans le contenu utilisateur publié sur la Plateforme ou dans le contenu publié dans un média tiers.

9. Sous-traitant indépendant

Les parties reconnaissent que leur relation est celle de sous-traitants indépendants et que rien dans les présentes Modalités ne sera réputé créer un partenariat, une coentreprise ou une relation d'emploi avec TikTok ou un tiers, ou être interprété comme tel. Pour éviter toute ambiguïté, vous convenez que vous n'êtes pas un employé de TikTok et que vous n'avez pas droit (et renoncez également par la présente, dans la mesure maximale permise par la loi) aux avantages fournis ou aux droits garantis par TikTok, ou par l'effet de la loi, à ses employés respectifs, y compris, mais sans s'y limiter, l'assurance collective, l'assurance-responsabilité, l'assurance-invalidité, les vacances, les congés, les régimes de retraite ou

l'assurance-chômage.

10. Divers

TikTok peut modifier l'une ou l'autre des présentes Modalités, à tout moment et à sa seule discrétion. TikTok s'efforcera de vous aviser de toute modification apportée au Programme, toutefois, TikTok ne sera pas responsable de votre non-réception d'un avis de modification; et vous acceptez de passer en revue les politiques TikTok et toute version mise à jour de ces modalités pour vous assurer de bien connaître la version la plus récente de ces modalités et des politiques TikTok. Votre participation continue au Programme après l'affichage public des Modalités mises à jour constituera votre acceptation de celles-ci. Si vous n'acceptez pas les Modalités ou les Politiques mises à jour, vous pouvez mettre fin à votre participation au programme en tout temps.

Le défaut de TikTok d'exercer les droits conférés par les présentes à la survenance de l'une ou l'autre des éventualités énoncées dans les présentes Modalités ne constitue pas une renonciation à ces droits. Vous ne pouvez céder, transférer ni déléguer aucun des droits ou obligations énoncés dans les présentes Modalités. TikTok peut attribuer ces Modalités à sa discrétion sans préavis au Créateur.

11. Communiquer avec nous

Si vous avez d'autres questions, vous pouvez communiquer avec nous par l'intermédiaire de la fonction de [Rétroaction](#).